
Besluitenlijst Commissie Sociale Leefomgeving 17 november 2020

1 Opening, mededelingen en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering. Dhr. Boersma (CU-SGP) deelt mede dat hij
de kick-off van het Rekenkameronderzoek naar Dordtse sportaccommodaties
heeft bijgewoond. Het onderzoek zal worden uitgevoerd door het Mulier Instituut,
en er wordt zowel terug als vooruit gekeken, tot 2030. De verwachting is dat de
rekenkamercommissie in maart 2021 een definitief rapport presenteert enin
december 2020 een conceptversie.
Een meerderheid van de fracties is voor de bespreking van de Memo Opzet
Cultureel Platform. De VVD doet daarnaast een ordevoorstel om het nieuwe
behandelvoorstel (7E) RIB Beantwoorden motie 200922/M6 Niet geschoten is
altijd mis, vóór de bespreekpunten te behandelen in verband met aanwezigheid
van wethouder Stam. De agenda wordt vastgesteld.

2 Vaststellen besluitenlijst Commissie Sociale Leefomgeving van 27 oktober 2020
Besluit
De commissie stelt de besluitenlijst vast. 

3 Vragen aan het College
Besluit
De commissie heeft geen vragen aan het college. 

STUKKEN TER BESPREKING

4 Raadsinformatiebrief over Corona maatregelen (3 november 2020) (2636803)
Besluit
De VVD fractie heeft aangegeven een bespreekwens te hebben op dit
onderwerp, met betrekking tot het tegemoetkomen aan sportverenigingen die
wegens corona in financieel zwaar weer zitten, door een soort
overbruggingssubsidie. De commissie wisselt van gedachten, zoals wat er wordt
verstaan onder financiële acute nood en in hoeverre dit ook betrekking heeft op
andere sectoren. Wethouder Stam geeft aan dat de signalen van extra druk op
sportverenigingen inderdaad herkend wordt en geeft. 
De commissie adviseert de raad de RIB voor kennisgeving aan te nemen. 
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5 Instemmen met Startnotitie Toekomst Verenigingshallenplan (VHP) (2559655)
Besluit
Er wordt ingesproken door mevrouw Heijmans namens de Deltahal, de
Vorrinklaanhal, de Reeweghal en sporthal De Dijk. Hierin komt naar voren dat de
stichtingsbesturen in principe positief zijn over de voorliggende startnotitie en
daarnaast graag zouden zien dat de gemeente de subsidie instrument inzet om
maatwerk voor de verschillende sporthallen mogelijk te maken. Daarnaast
zouden de stichtingsbesturen graag gebruik maken van de expertise van de
gemeente op het gebied van meerjarig onderhoud en het vinden van vrijwilligers.
De commissie gaat in debat over de startnotitie en verschillende amendementen
op het raadsvoorstel worden aangekondigd (o.a. door fracties D66, PvdA, CDA),
over onderwerpen als de mogelijkheid voor een koepelorganisatie, de kosten
voor onderhoud van de sporthallen, subsidies en maatwerk, governance en
eigenaarschap, de regie van de gemeente enzovoort. De commissie besluit
daartoe om de startnotitie nogmaals te agenderen voor bespreking in de
commissie waarbij wordt gesproken over de conceptamendementen die zijn
aangekondigd door verschillende fracties. Ten behoeve van de voorbereiding
stelt de commissie een deadline voor het aanleveren van de
conceptamendementen bij de griffie en andere fracties, namelijk op 30
november. De bespreking vindt o.v. plaats op 8 december, maar alleen indien
het RV Visie Van Opvang naar Wonen (2628432), samen met twee RIBs
(2595790 en 2595804), kan worden uitgesteld. De griffie checkt dit. 

6 Memo Opzet Cultureel Platform (2623334)
Besluit
De memo over de opzet van een cultureel platform wordt door de commissie
besproken. Verschillende fracties vragen om een raadsvoorstel waarin het plan
voor een cultureel platform verder wordt uitgewerkt, onder meer rekening
houdend met de wens voor een diverse samenwerking tussen verenigingen en
vertegenwoordigers met verschillende culturele achtergronden, en van
verschillende leeftijden. Er is een behoefte om te inventariseren hoe de
samenleving op cultureel gebied voor staat. Wethouder Sleeking zegt toe het
plan uit de memo om te vormen tot een raadsvoorstel, met een paragraaf over
financiële ondersteuning, waarna de raad hier een besluit over kan nemen. De
commissie sluit daarbij de behandeling van de memo af. 

7 AGENDADEEL: Nieuwe behandelvoorstellen  (Zie bijlage)
8 Termijnagenda Commissie Sociale Leefomgeving november en december 2020

Besluit
De commissie besluit de politieke vragen als geformuleerd bij het raadsvoorstel
plan van aanpak 'Overgang Jeugdwet-Wmo' te betrekken bij de bespreking van
de RIB Voortgang lokaal plan jeugd op 24 november. De PvdA vraagt hierbij of
een maandrapportage van de SOJ bij de stukken kan worden gevoegd, voor het
inzicht in de ontwikkelingen in de jeugdzorg. 
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Op 8 december behandelt de commissie een raadsvoorstel herijking
Armoedeprogramma Dordrecht, en de startnotitie VHP. Het VHP wordt alleen
behandeld als het dossier 'Van opvang naar wonen' inderdaad uitgesteld kan
worden. 

9 Overzicht stand van zaken Moties
Besluit
De commissie besluit de motie Plan van Aanpak Leefbaarheid nog niet af te
voeren, omdat de bijbehorende RIB nog besproken moet worden. De motie blijft
daarom staan in het overzicht als 'in behandeling'. Na bespreking van de RIB
wordt dit opnieuw bekeken. 

10 Overzicht stand van zaken Toezeggingen
Besluit
De fractie van Beter Voor Dordt geeft aan dat er een toezegging ontbreekt, over
een RIB over de toestand van de wijkteams en Stichting de Basis. Dit zou door
wethouder Van der Linden zijn toegezegd tijdens de begrotingsbehandeling. De
griffie gaat dit na. 

11 Rondvraag
Besluit
Dhr. Van Verk vraagt of er al na wordt gedacht over het hervatten van fysieke
vergaderingen. De griffie geeft aan dat dit niet het geval is. 

12 Sluiting
Besluit
De voorzitter sluit de vergadering. 
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AGENDADEEL: Nieuwe behandelvoorstellen 
a Beschikbaar stellen van krediet en instemmen met verplaatsing van VV

Dubbeldam / Sportpark Schenkeldijk accommodatieontwikkeling (2635030)
Besluit
Verschillende fracties uiten een bespreekwens. De commissie agendeert
het raadsvoorstel voor bespreking op 24 november met de volgende
politieke vragen: Is het inzetten van het gehele budget ten behoeve van
deze verplaatsing op Sportpark Schenkeldijk gerechtvaardigd? Gaat het
met dit raadsvoorstel lukken om weer rust te creëren op sportpark
Schenkeldijk? Hoe gaan we in de toekomst om met ontwikkelingen bij
andere sportclubs? 
Er rust geheimhouding op een aantal bijlagen in dit dossier. De commissie
denkt niet te gaan spreken over de geheime stukken, dus de vergadering
vindt vooralsnog plaats via MS Teams. Indien er toch besloten moet
worden vergaderd, dienen fracties dit z.s.m. bij de griffie aan te geven. In
dat geval wordt er fysiek vergaderd in de raadzaal, om geheimhouding te
kunnen waarborgen. 

b Instemmen met het plan van aanpak 'Overgang Jeugdwet-Wmo' (2634754)
Besluit
De commissie besluit dit raadsvoorstel te agenderen voor
commissiebespreking, samen met de RIB Voortgang lokaal plan Jeugd
2019-2020 (2559725) die geagendeerd staat voor 24 november, De
volgende politieke vragen worden daarbij gesteld: Past dit plan voldoende
bij de Dordtse situatie m.b.t. het jeugddomein? Zijn de maatregelen voor de
overgang naar 18+ passend en voldoende? Zijn de gekozen knelpunten de
juiste om de verkokering tussen Jeugdwet en Wmo te verminderen? Zijn
de voorgestelde oplossingsrichtingen de meest efficiënte? 

c Beschikbaar stellen krediet Sportboulevard - aanpassing installatie
vanwege legionella (2636785)

Besluit
De commissie besluit dit voorstel te agenderen als bespreekstuk in de
commissie, waarbij de discussie zich met name toespitst op financiering en
dekking. Met daarbij de politieke vragen: Wordt de reservering nu afgedekt
door de opgehoogde reserve? Is het doorlopen proces, van achteraf om
toestemming vragen, juist geweest? De commissie wenst daarbij de
aanwezigheid van zowel wethouder Stam als wethouder Burggraaf, omdat
het zowel om sport als om vastgoed gaat. 

d Raadsinformatiebrief over Evenementen in december (2630927)
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Besluit
De commissie agendeert de RIB ter kennisgeving voor de gemeenteraad. 

e Raadsinformatiebrief over Beantwoorden motie 200922/M6 Niet geschoten
is altijd mis (2637434)

Besluit
De commissie besluit de RIB ter kennisname naar de raad te sturen en
verzoekt daarnaast de wethouder een raadsvoorstel te maken voor de
verdere voortgang van dit traject, ook in de aanloop naar het vaststellen
van de Omgevingsvisie in (naar verwachting) maart 2021.
Portefeuillehouder Stam zegt toe medio januari 2021 met een
raadsvoorstel te komen waarin de contouren van de planvorming voor de
Krommedijk verder geschetst worden. 

f Raadsinformatiebrief over Perspectiefnota 2020 (2636381)
Besluit
Een meerderheid van de fracties is voor het raadsbreed bespreken van de
Perspectiefnota 2020. De commissie besluit de RIB daarom te agenderen
voor bespreking in de gemeenteraad, waarbij bespreking toegespitst wordt
op de vier speerpunten Wonen, Werkgelegenheid, Mobiliteit en
Duurzaamheid, wat daarin goed gaat en wat beter kan. 
PvdA geeft aan te willen pleiten voor het agenderen van nieuwe voorstellen
bij één commissie, zodat die commissie het voortouw kan nemen en er
geen uiteenlopende besluiten worden genomen. 

g Beantwoording door het college van Artikel 39 vragen RvO van de fracties
PvdA en GroenLinks over Wantijbad (2639717)

Besluit
De commissie besluit deze beantwoording te betrekken bij de
commissiebespreking van het raadsvoorstel Noodkrediet Wantijbad
(2626280).

h Beantwoording door het college van artikel 40 vragen RvO van de fractie
VVD over Geldkrant (2639725)

Besluit
De commissie neemt kennis van de beantwoording. 
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i Artikel 40 vragen RvO van de fractie PvdA over Stedin Afsluitingen
(2633033)

Besluit
De commissie neemt kennis van de vragen in afwachting van de
beantwoording door het college. 

j Artikel 40 vragen RvO van de fractie VVD over Afspraken winst
zorgaanbieders (2639584)

Besluit
De commissie neemt kennis van de vragen in afwachting van de
beantwoording door het college.

k Brief aan gemeenteraad over treffen regeling voor gemeentepakket voor
lage inkomens  (2638897)

Besluit
De commissie stelt de brief in handen van het college voor beantwoording
en wenst hiervan een afschrift. 

l Planning Jongerenraad Dordrecht 2020-2021 (2639534)
Besluit
De commissie neemt kennis van de planning. 
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